
Nová jízdárna na Mořině, vybudovaná naším spolkem, bude ode dneška obsluhovaná novým
traktůrkem, takže odpadne improvizace a už nebudeme muset bránovat autem. Jsme
obrovsky vděční za podporu Nadace ČEZ. Na příkladu naší jízdárny je vidět, že ČEZ pomáhá
na správném místě. Kvalita jízdárenského povrchu má obrovský vliv na zdraví ježděného
koně a my pro naše koníky děláme jen to nejlepší.

https://www.vycvikkone.cz/mam-novou-karu/
https://www.nadacecez.cz/
https://pomahejpohybem.cz/

